

بحث عن جزيرة فرسان باللغة الإنجليزية

تعتبر جزيرة فرسان إحدى الوجهات السياحية المفضلة للمواطنين والمقيمين في المملكة العربية السعودية، وللسياح القادمين من خارج المملكة، ويعود ذلك إلى طبيعتها الرائعة ومياهها الملونة، ومناسبة مياهها الصافية للغوص والسباحة في عدة شهور من السنة.

مقدمة بحث عن جزيرة فرسان باللغة الإنجليزية

Farasan Island is one of the islands belonging to the Jizan region in the Kingdom of Saudi Arabia, and it is the largest island in terms of area in Jizan, and its land area reaches 380 square kilometers. The island is distinguished by its colorful waters, white sands, and Archaeological sites.

جزيرة فرسان هي إحدى الجزر التابعة إلى منطقة جيزان في المملكة العربية السعودية، وهي أكبر الجزر من حيث المساحة في جيزان، وتصل مساحة أراضيها إلى ٣٨٠ كيلومترًا مربعًا، وتتميز الجزيرة بمياهها الملونة ورمالها البيضاء ومعالمها الأثرية.

بحث عن جزيرة فرسان باللغة الإنجليزية

Farasan Island is located in the southwestern side of the Kingdom of Saudi Arabia within the waters of the Red Sea, and includes many distinctive tourist villages and areas worth visiting.

تقع جزيرة فرسان في الجهة الجنوبية الغربية من المملكة العربية السعودية ضمن مياه البحر الأحمر، وتضم العديد من القرى السياحية المميزة والمناطق التي تستحق الزيارة.

- عدد جزر جزيرة فرسان

The number of islands of Farasan Island is approximately 80 islands, of which there are three large islands that are inhabited throughout the year. The island's land area reaches 380 km, with an average width of 30 km and a length of 66 km. The island includes a number of villages

عدد جزر جزيرة فرسان هو ٨٠ جزيرة تقريبًا، يوجد منها ثلاث جزر كبيرة مأهولة بالسكان على مدار العام، وتصل مساحة أراضي الجزيرة إلى ٣٨٠ كيلومترًا مربعًا، وبمتوسط عرض ٣٠ كم، وطول ٦٦ كم، وتضم الجزيرة عدد من القرى.

-معلومات عن جزيرة فرسان

Farasan Island is one of the islands located in the Kingdom of Saudi Arabia, and it is the largest island in terms of area in Jizan, located in the Red Sea in the southwestern side, and the area of the island reaches 380 .kilometers

جزيرة فرسان واحدة من الجزر الموجودة في المملكة العربية السعودية، وهي أكبر الجزر من حيث المساحة في جيزان، موجودة في البحر الأحمر في الجهة الجنوبية الغربية، وتصل مساحة الجزيرة إلى ٣٨٠ كيلومترًا.

-مميزات جزيرة فرسان

Farasan Island is characterized by the presence of colored waters, white sands, beautiful nature, and archaeological sites, such as the Ottoman Castle and the German House, in addition to the presence of a diversity of coral life and aquatic life, and clear waters suitable for swimming and .diving

تتميز جزيرة فرسان بوجود المياه الملونة والرمال البيضاء والطبيعة الجميلة، والمواقع الأثرية، مثل القلعة العثمانية، وبيت الجرمن، بالإضافة إلى وجود تنوع بالحياة المرجانية والأحياء المائية، والمياه الصافية المناسبة للسباحة والغوص.

-سلبيات جزيرة فرسان

Road networks in some areas of Farasan Island are not the best, and may sometimes impede the arrival of tourists to all places on the island, with some abuses in hunting the endangered Persian gazelle, which .must be protected

شبكات الطرق في بعض مناطق جزيرة فرسان ليست الأفضل، وقد تعيق في بعض الأحيان وصول السياح إلى كل الأماكن الموجودة في الجزيرة، مع وجود بعض التجاوزات في صيد الغزال الفرساني المهدد بالانقراض، والذي يجب حمايته.

خاتمة بحث عن جزيرة فرسان باللغة الإنجليزية

When visiting the Kingdom of Saudi Arabia, you must visit Farasan Island and see the archaeological sites distributed in various regions, and enjoy the clear waters suitable for diving and swimming, and the green forests .that cover many areas of the island

عند زيارة المملكة العربية السعودية، يجب زيارة جزيرة فرسان واستكشاف المواقع الأثرية المتوزعة في مختلف المناطق، والتمتع بالمياه الصافية المناسبة للغوص والسباحة، وبالغابات الخضراء التي تغطي مناطق عديدة في الجزيرة.

